
Protokoll fört vid digitalt styrelsemöte i Upplands 
vallhundsklubb 20240717 
 

Deltagare: Birgitta Ulväng, Anna Engström, Cilla Höglund, Elin Esperi, Anna Edbom, Anette 
Stafring 

1. Ordförande förklarade mötet öppnat 
2. Dagordningen godkändes 
3. Till mötessekreterare utsågs Anette Stafring 
4. Till justeringsperson utsågs Cilla Höglund 
5. Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna 
6. Ekonomi: Klubbens saldo är i samma nivå som vid årets början. 

Ett elnät ska köpas in – Anna Engström fixar det. 
7. TK har skickat ett önskemål till klubbarna att genomföra en enkät angående förändring av 

rankingsystemet. Frågan har redan fått avslag i Svak styrelse och de remisser som tog 
upp samma fråga fick avslag på fullmäktigemötet i mars. UVKstyrelse väljer att avvakta 
nästa styrelsemöte i Svak innan vi svarar på enkäten. 

8. Regelboken ska revideras, medlemmarna ska få möjlighet att komma med förslag till 
förändringar. UVK medlemmar ska få ett mail om det här och komma med förslag senast 
den 10 september. Styrelsen ska sammanställa förslagen och skicka till 
regelbokskommittén. Anette ordnar utskick. 

9. Svakstyrelsen varnar för olika försök till bedrägerier. 
10. Klubbens hemsida uppdateras regelbundet och Facebooksidan är aktiv. 
11. Övrig info från Svak: Avelsrådet arbetar med konsekvensanalys angående förslag om att 

få tävla ISDShundar som inte är reg i SKK. 
12. Medlemsvård: Diskussion om hur vi ska göra KM attraktivt och till en dag med skoj och 

gemenskap. 
Cilla undersöker om klubben kan bjudas in till Kungens får på Djurgården en helg i 
augusti. 

13. Inga beslut är tagna mellan möten. 
14. Nyheter från Sektionerna: Fårsektionen, flera tävlingar är planerade under hösten och 

förhoppningsvis även ett VP 
Nötsektionen: Träningskvällarna fortsätter och tävling och VP är planerat i höst. 
Utbildningssektionen; tränarutbildning steg 2 väntar på nytt datum. Klubben behöver fler 
tävlingsledare. 

15. Beslutades att ge en gåva bestående av presentkort på växter och ett visselband till Eva 
Karlsson som tack för allt arbete hon gjort för klubben under många år. Eva flyttar till 
Dalsland och lämnar därmed klubben. 

16. Nästa möte blir digitalt den 17 september kl 19.00 
17. Mötet avslutades 

 

Sektreterare    Justeras 

 



Anette Stafring   Cilla Höglund 


